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Številka :  032-12/2023  (150) 
Datum   :  05.06.2023 

 

Z A P I S N I K 
4. redne seje Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki, ki je bila v sredo, 24.05.2023 
ob 18. uri v sejni sobi Občine Kostanjevica na Krki, Kambičev trg 5. 
 
PRISOTNI so bili Jakob Gašpir, Marjan Jelenič*, Primož Kadunc, Mihaela Kegljevič, Matjaž Krošl,  
                             Matej Kuhar*, Alen Lenič, Alja Pincolič, Renata Kus Pisek in Slavko (Lojze) Pucelj. 
OPRAVIČIL se ni nihče. 
 
4. redno sejo je vodil župan Robert Zagorc. 
Seja se je pričela ob 18. uri ob navzočnosti  8 (osmih) članov Občinskega sveta.  
Marjan Jelenič se je seji pridružil ob 1803 in Matej Kuhar ob 1805 uri. 
 
Seja je bila sklepčna. 
 
Na seji so bili navzoči vabljeni poročevalci: 
- k točki 4: Jože Leskovar in Janez Kozole, Kostak d.d. 
- k točki 5 in 6: Mihaela Jarkovič, Osnovna šola Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 
- k točki 7: Mirjana Mlakar in Carmen Rajer, CSD Posavje 
predsednica Nadzornega odbora, člani Občinske uprave in novinarji. 
Župan je pozdravil navzoče in jih obvestil, da se seja snema.  
 

AD 1. 
Določitev dnevnega reda 

Za 4. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

  1.  Določitev dnevnega reda 

  2.   Pregled in potrditev zapisnika 3. redne in 2. dopisne seje 
  3.    Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 
  4.         Predlog Programa dela gospodarskih javnih služb za leto 2023: 
              4.1. Predlog Sklepa o potrditvi elaboratov, predračunske lastne cene in zaračunane cene 
                     oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode,  
                     zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja biološko razgradljivih odpadkov in obdelave 
                     komunalnih odpadkov ter 24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 
                     2023  
              4.2. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb za 
                     leto 2023 za območje občine Kostanjevica na Krki 
              4.3. Predlog Sklepa o spremembi in dopolnitvi tarifnih sistemov  
5.          Predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta 
             Gorjupa Kostanjevica na Krki 
6.          Predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica 
              na Krki od 01.09.2023 
7.          Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč družini na domu v občini              
             Kostanjevica na Krki 
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8.          Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Kostanjevica na Krki 2023-2026  
9.          Predlog Sklepa o določitvi cen za polnilnico električnih vozil pri Zdravstveni postaji  
             Kostanjevica na Krki 
10.        Predlog Sklepa o ukinitvi Sklepa o pogojih prodaje stavbnih parcel in parcel v obrtni coni v  
              lasti Občine Kostanjevica na Krki   
11.        Program dela Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki v letu 2023 – seznanitev 
12.        Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 
 
Na podlagi 5. odstavka 30. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Kostanjevica na Krki je župan 
predlagal, da se dnevni red seje razširi s točko 4: Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za 
območje občine Kostanjevica na Krki v letu 2022 - seznanitev 
Obrazložitev: 
Vedno se hkrati s predlogom programa dela gospodarskih javnih služb za prihodnje, oziroma v tem 
primeru tekoče leto, pred tem seznani še s poročilom o poslovanju za preteklo leto. Ker je bila ob 
sklicu seje ta točka pomotoma izpuščena, kar je bilo ugotovljeno na petkovi obravnavi na Odboru za 
okolje, prostor in komunalno infrastrukturo, je bilo v ponedeljek, 22.05.2023 po e-pošti, vsem 
svetnikom poslano dodatno gradivo za to točko, ki pa je seznanitev in se o njej ne glasuje. Glede na 
navedeno je župan predlagal, da se na podlagi 5. odstavka 30. člena Poslovnika dnevni red seje razširi 
s to točko, ostale pa se ustrezno preštevilčijo, kar pomeni, da je namesto prvotnih 12, sedaj 13 točk 
dnevnega reda seje. 
 
Župan je odprl razpravo po podanem predlogu za razširitev dnevnega reda. 
Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog za razširitev dnevnega reda s točko 
4. Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za območje občine Kostanjevica na Krki v 
letu 2022 - seznanitev, ostale točke pa se ustrezno preštevilčijo. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Župan je odprl razpravo po predlaganem dnevnem redu. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme predlog dnevnega reda za 4. redno sejo v 
predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 



 

Stran 3 od 12 
 

AD 2. 

Pregled in potrditev zapisnika 3. redne  in 2. dopisne seje 
Gradivo za sejo in to točko je bilo članom občinskega sveta posredovano po pošti 16. maja 2023. 

 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 3. redne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 3. redne seje v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

Župan je odprl razpravo po zapisniku 2. dopisne seje. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:   

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme zapisnik 2. dopisne seje v predlagani  obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:          nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 
 

AD 3. 

Poročilo župana o izvrševanju sklepov Občinskega sveta med obema sejama 

Župan je navzočim povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. redne in 2. dopisne seje je bilo posredovano s sklicem seje. Sam pa je podal ustno poročilo o 
aktualnih zadevah:  

- Zaključena je javna razgrnitev SDOPN1 (Ivanka Kraljić), prejeta je ena pripomba; 

- Izdelana je prva faza okoljskega poročila za SDOPN3; 

- Izvajalec Kostak d.d. izvaja komunalno opremljanje Gorjupova-nadaljevanje; 

- Glavni izvajalec Kostak d.d. je v petek 12.05.2023 občino obvestil, da je zaključil vsa dela na 
kolesarski stezi; 

- V ponedeljek 15.05.2023 je bil komisijski pregled odseka 18 kolesarskih povezav, na podlagi 
katerega bo izvajalec opravil še zadnja korekcijska dela na gradbišču in dokumentaciji; 

- Opravljen je bil ogled trase vodovoda Vrbje - Vrtača, na podlagi predračuna izvajalca GJS bo 
odločeno o možnostih sogradnje vodovoda skupaj z optiko; 

- 18.05.2023 smo v Ljubljani prejeli častno Valvasorjevo priznanje za leto 2022, ki ga podeljuje 
Slovensko muzejsko društvo in sicer za revitalizacijo stavbe nekdanje podružnične šole v 
Črneči vasi; dobitnik priznanja sta vaška skupnost Črneča vas in Občina Kostanjevica na Krki; 
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- Na 2. dopisni seji sprejeti Sklep o določitvi cene programov v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta 
Gorjupa Kostanjevica na Krki od 01.04.2023 je bil dne 19.05.2023 objavljen v Uradnem listu 
RS, št. 57/2023; 

- V ponedeljek, 22.05.2023 je bilo izvedeno batigrafsko snemanje reke Krke pri severnem in 
tercialskem mostu;   

- V petek, 09.06.2023 bo uradna otvoritev zaključenega projekta kolesarske povezave Krško – 
Kostanjevica na Krki; Vabilo pride naknadno; 

- V sredo, 14.06.2023 pa bo ob 19. uri odprtje gostujoče premične razstave Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine Slovenije, Območne enote Novo mesto v Miklavževi cerkvi na otoku; Tudi 
to vabilo pride naknadno;  

  

Župan je odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo.  

Župan je zaključil razpravo. 

   

AD 4. 
Poročilo o poslovanju gospodarskih javnih služb za območje občine  

Kostanjevica na Krki v letu 2022 - seznanitev 
Gradivo za točko je bilo poslano naknadno, v ponedeljek, 22.05.2023 po elektronski pošti. Župan je 
povedal, da je točka seznanitev in se o njej ne glasuje. Na seji je pozdravil predstavnika podjetja 
Kostak d.d. iz Krškega, Jožeta Leskovarja, direktorja Sektorja komunale in Janeza Kozoleta, vodjo 
Sektorja GJS kolektivne rabe, ki sta predstavila poročilo. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo po podanem poročilu. 

Razprave ni bilo.  

Župan je zaključil razpravo. 

 

                                                                                      AD 5. 

Predlog Programa dela gospodarskih javnih služb za leto 2023: 
              5.1. Predlog Sklepa o potrditvi elaboratov, predračunske lastne cene in zaračunane cene 
                      oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode,  
                      zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja biološko razgradljivih odpadkov in obdelave 
                      komunalnih odpadkov ter 24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica na Krki za leto 
                      2023  
              5.2. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega programa dejavnosti gospodarskih javnih služb za 
                      leto 2023 za območje občine Kostanjevica na Krki 
              5.3. Predlog Sklepa o spremembi in dopolnitvi tarifnih sistemov  
Gradivo za točko je bilo posredovano s sklicem seje. Na seji sta ga predstavila predstavnika podjetja 
Kostak d.d. iz Krškega, Jože Leskovar, direktor Sektorja komunale in Janez Kozole, vodja Sektorja GJS 
kolektivne rabe. 
 
Župan se je zahvalil predstavnikoma podjetja Kostak d.d. iz Krškega za predstavitev programa dela in 
sklepov gospodarskih javnih služb za leto 2023. Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, 
prostor in komunalno infrastrukturo ter Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji sta 
poročala predsednika, Slavko (Lojze) Pucelj in Mihaela Kegljevič. 
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Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljali so: Renata Kus Pisek, Matjaž Krošl, Jakob Gašpir, Marjan Jelenič in Primož Kadunc. 

Renata Kus Pisek je vprašala koliko plačuje Mestna občina Krško Občini Kostanjevica na Krki za vodo? 

Jože Leskovar ji je odgovoril, da 0,60 €/m3. 

Renata Kus Pisek je vprašala kdo določa ceno? 

Jože Leskovar ji je odgovoril, da Kostak. 

Renata Kus Pisek je vprašala: »In občina to sprejme?« Nato je vprašala kdo izvaja dejavnost 
kolektivne rabe, saj razen vodovodarjev ne vidi nikogar na terenu? 

Janez Kozole je odgovoril, da je podizvajalec za ceste, zelenice in izobešanje zastav GKI, zimsko službo 
pa izvaja Marko Luštek. 

Renata Kus Pisek je vprašala ali občino podizvajalci pridejo dražje kot če bi Kostak delal sam? 

Janez Kozole je odgovoril, da ne. 

Renata Kus Pisek je vprašala, na koga se obrnejo nezadovoljni občani? 

Janez Kozole je odgovoril, da se lahko obrnejo na kogarkoli, občino, podizvajalca ali direktno na 
Kostak. Tudi če se obrnejo na podizvajalca je Kostak vedno obveščen.  

Matjaž Krošl je vprašal kaj je mišljeno pod postavko v tabeli 17 – priloga 3 letnega programa: Dela, ki 
se opravljajo po naročilu in navodilih naročnika in kakšna je realizacija?  

Janez Kozole je odgovoril, da gre za postavko hierarhije delavcev. Potrebno je pogledati izhodišča za 
tega delavca. Od 11, 00 do 13,00 EUR. Ni pa to v celoti pokrito, ampak vseeno bolje , kot če se cena 
ne bi spremenila. Potrebno bi bilo povišanje od 16,00 do 18,00 EUR. Cene so dogovorjene v višini, ki 
je vzdržna za občino. 

Jakob Gašpir je povedal, da gre za povišanje tarif za pokopališko dejavnost in sicer za najem grobov 
ter vprašal kaj pa je z najemom za mrliško vežico? 

Jože Leskovar je odgovoril, da je manjši udarec za posameznika zvišanje najema grobnega prostora, 
kot pa najem mrliške vežice, kjer imajo svojci že tako velike stroške s pogrebom. 

Matjaž Krošl je v zvezi z naplavinami pod mostovi vprašal, ali ne bi bilo bolje odpeljati naplavine na 
deponijo, kot pa da se pošlje naprej in kopiči nekje drugje. Predlagal je tudi, da bi se z drugimi  
občinami dogovorili, da vsak pospravi svoje naplavine. 

Janez Kozole je odgovoril, da je s tem veliko stroškov, praksa pa je taka kot pri vseh ostalih občinah 
gor in dol vodno. 

Jože Leskovar je dodal, da je tako čiščenje zahtevno in stroškovno zelo visoko, 30,00 €/m3, je pa  to 
problem vodarjev. Država bi morala zagotoviti sredstva. 

Marjan Jelenič je podal pobudo, da se čim več naredi na osveščanju družbe, da ne bi bilo toliko 
odpadkov in bi bile položnice manjše. 

Jože Leskovar je odgovoril, da je družba Kostak družbeno odgovorno podjetje, ki veliko dela na 
osveščanju. Posnet je film. Zero Waste pa je označil za pravljico. Ločeno je zbranih veliko odpadkov in 
samo 14 ton, kar je za en kamion, odpadkov. Kostak je med najbolj uspešnimi pri zbiranju odpadkov 
in so vse ostale občine ne samo dohiteli, ampak tudi prehiteli. V mesecu juniju začnejo z gradnjo 
novega najsodobnejšega centra za odpadke, ki bo omogočil dolgotrajno rešitev problema. Vodilo 
družbe Kostak je: Dober, boljši, z vašo pomočjo najboljši. 

Primož Kadunc je vprašal, če so parametri za analizo za male komunalne čistilne naprave zakonsko 
določeni ali je potrebna laboratorijska analiza? 

Jože Leskovar je povedal, da so parametri zakonsko določeni. 

 



 

Stran 6 od 12 
 

Župan je zaključil razpravo in povedal, da bo občinskemu svetu predlagal tri sklepe: 

Prvi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o potrditvi elaboratov, predračunske 
lastne cene in zaračunane cene oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode, zbiranja komunalnih odpadkov, zbiranja biološko razgradljivih 
odpadkov in obdelave komunalnih odpadkov ter 24-urne dežurne službe v občini Kostanjevica 
na Krki za leto 2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
 Drugi sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Letni program dejavnosti gospodarskih javnih 
služb za leto 2023 za območje občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 
Tretji sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o spremembi in dopolnitvi tarifnih 
sistemov v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

Župan se je zahvalil predstavnikoma podjetja Kostak d.d. iz Krškega za sodelovanje na seji. 
 

AD 6. 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Plavček 

pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki 
Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil predstavnico vrtca Plavček pri 
OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki, Mihaelo Jarkovič, ki naj bi podrobneje predstavila gradivo in 
odgovarjala na morebitna dodatna vprašanja. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti.  
 

Župan se je zahvalil poročevalki in predal besedo vodji vrtca Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa 
Kostanjevica na Krki, Mihaeli Jarkovič, ki je povedala, da je bila uvodna predstavitev ge. Krajnc dovolj 
izčrpna in nima kaj dodati, bo pa odgovarjala na vprašanja. 
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Župan se je zahvalil poročevalki in povedal, da je gradivo predhodno obravnaval Odbor za družbene 
dejavnosti in mladino. Poročilo je podal predsednik Alen Lenič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcu in odprl razpravo. 

Razpravljal je Jakob Gašpir, ki je vprašal, zakaj je število otrok v oddelku nižje od normativa? 

Anita Krajnc je odgovorila, da gre za znižan normativ zaradi vključenega otroka, ki mu je z odločbo 
priznano, da je v oddelku manj otrok. 

Druge razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih 
mest v vrtcu Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 7. 
Predlog Sklepa o določitvi cene programov v vrtcu Plavček 
pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki od 01.09.2023 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc, višja 
svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
 

Župan se je zahvalil poročevalki in besedo predal vodji vrtca Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa 
Kostanjevica na Krki, Mihaeli Jarkovič, ki je povedala, da je bila uvodna predstavitev ge. Krajnc izčrpna 
in nima kaj dodati, bo pa odgovarjala na morebitna vprašanja. 

 

Župan se je zahvalil poročevalki in povedal, da sta gradivo predhodno obravnavala Odbor za 
družbene dejavnosti in mladino ter Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala 
predsednika Alen Lenič in Mihaela Kegljevič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razpravljala sta Jakob Gašpir in Renata Kus Pisek. 

Jakob Gašpir je prosil za dodatno pojasnilo k podražitvi, kaj prispeva k dodatni podražitvi? Kot razume 
je povečanje s 1.4.2023 od 6-9 % in od 1.9.2023 za 10 %. Jasno je, da če je število otrok manjše, je 
cena višja. Kaj pa v oddelkih, kjer število otrok ostaja isto ali jih je celo več?  

Anita Krajnc je odgovorila, da gre za podražitve energentov, hrane in drugih stroškov. Od tega starši 
plačajo v povprečju 35 % cene, ostalo je strošek občine.  

Renata Kus Pisek je opozorila na družine, ki imajo samo enega otroka in nimajo nič olajšav. Ti so 
»pošteno tepeni«. 

 

Druge razprave ni bilo. 
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Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi cene programov v vrtcu 
Plavček pri OŠ Jožeta Gorjupa Kostanjevica na Krki od 01.09.2023 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 8. 
Predlog Sklepa o ceni socialnovarstvene storitve 

Pomoč družini na domu v občini Kostanjevica na Krki 
Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Župan je na seji pozdravil predstavnici Centra za 
socialno delo Posavje, Enote Krško, gospo Mirjano Mlakar in Carmen Rajer. 
 
Uvodna pojasnila je podala Anita Krajnc,  višja svetovalka I za družbene in gospodarske dejavnosti. 
Župan se je zahvalil poročevalki in besedo predal predstavnicama Centra za socialno delo Posavje, 
Enote Krško, ki sta dodatno pojasnili predlog sklepa in nanj vezano tematiko za območje naše občine. 
 
Župan se je zahvalil poročevalkama in povedal, da sta gradivo predhodno obravnavala Odbor za 
družbene dejavnosti in mladino ter Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala 
predsednika Alen Lenič in Mihaela Kegljevič. 

 

Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo. 

 

Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep:  

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o ceni socialnovarstvene storitve Pomoč 
družini na domu v občini Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:           nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 9. 
Predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Kostanjevica na Krki 2023-2026 

Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske 
uprave, Judita Lajkovič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  
premoženje. Na seji je poročala predsednica odbora Mihaela Kegljevič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 
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Razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal  sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o financiranju političnih strank v Občini 
Kostanjevica na Krki 2023-2026 v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 9 

ZA:  9 

PROTI:         nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 10. 

Predlog Sklepa o določitvi cen za polnilnico električnih vozil  
pri Zdravstveni postaji Kostanjevica na Krki 

Gradivo za točko je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podal Matej Kuhar, višji 
svetovalec III za gospodarsko infrastrukturo, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 

Župan se je zahvalil poročevalcu. Gradivo sta predhodno obravnavala Odbor za okolje, prostor in 
komunalno infrastrukturo ter Odbor za finance in občinsko premoženje. Na seji sta poročala 
predsednika Slavko (Lojze) Pucelj in Mihaela Kegljevič. 

 
Župan se je zahvalil poročevalcema in odprl razpravo. 
Razpravljal je Primož Kadunc, ki je vprašal ali velja cenik od 1.6.? 
Matej Kuhar je odgovoril, da po objavi v Uradnem listu RS. Predvidoma enkrat v juniju. 
Druge razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o določitvi cen za polnilnico električnih 
vozil pri Zdravstveni postaji Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 

PROTI:          nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 11. 

Predlog Sklepa o ukinitvi Sklepa o pogojih prodaje stavbnih parcel in parcel v obrtni coni  
v lasti Občine Kostanjevica na Krki 

Gradivo za sejo je bilo poslano s sklicem seje. Uvodna pojasnila je podala direktorica občinske 
uprave, Judita Lajkovič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki. Gradivo je predhodno obravnaval Odbor za finance in občinsko  
premoženje. Na seji je poročala predsednica odbora Mihaela Kegljevič. 
 
Župan se je zahvalil poročevalki in odprl razpravo. 
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Razpravljali so: Alja Pincolič, Jakob Gašpir, Matej Kuhar, Mihaela Kegljevič, Primož Kadunc, Matjaž  
Krošl in Renata Kus Pisek. 
Na vprašanja je odgovarjala direktorica občinske uprave Judita Lajkovič. 
Alja Pincolič je vprašala, če je predlagani sklep smiseln? Prejšnji je bil sprejet z nekim namenom.  
Mogoče bi razmislili o novih pogojih in novem roku? 
Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič ji je odgovorila, da se obstoječi sklep ukinja. 
Jakob Gašpir je povedal, da je vprašanje svetnice Pincoličeve na mestu in predlagal, da bi mogoče 
razmislili o podaljšanju roka na 5 let. 
Direktorica občinske uprave Judita Lajkovič je povedala, da je večina teh, ki so pod temi pogoji kupili  
zemljišča, pogoj tudi izpolnila. So pa tudi taki, ki so že večkrat presegli rok in sedaj zopet prosijo za 
podaljšanje oziroma predlagajo ukinitev pogoja. 
Matej Kuhar je povedal, da se s predlagano ukinitvijo pogoja strinja. Povedal je, da je občina  
prodajala parcele s pogoji, na drugi strani pa škofija, kjer omejitev ni bilo. Izpostavil je tudi težave pri  
pripravi  OPN-ja, ker imamo veliko nepozidanih gradbenih parcel, ki naj bi bile še na razpolago, zato  
jih novi OPN nima, oziroma so težave pri pridobivanju. Predlagal je, da se počaka pol leta in potem 
razmisli o morebitni ponovni vzpostavitvi pogojev. 
Jakob Gašpir je predlagal, da se do naslednje seje pripravi sprememba sklepa, s spremenjenimi  
pogoji. 
Mihaela Kegljevič je povedala, da se s predlaganim sklepom, ki ukinja pogoje, strinja. Počaka naj se 
pol leta, potem pa, v kolikor se za to izkaže potreba, pripravi nov sklep. 
Jakob Gašpir je povedal, da se prejšnji sklep ukine, nov sklep bo veljal za nove kupce. 
Primož Kadunc je predlagal, da se sklep ne ukine v celoti. Pri tistih, ki so kupili parcele naj se preveri 
zakaj se ne gradi. 
Matej Kuhar je povedal, da starši kupujejo parcele za otroke in se gradnja po navadi zavleče. Pogoj pa  
odvrača kupce od nakupa. 
Matjaž Krošl je vprašal, ali imajo ta pogoj tudi sosednje občine? 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave, mu je odgovorila, da ne. 
Mihaela Kegljevič je vprašala, koliko je takih parcel? 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave, je odgovorila, da tri. 
Jakob Gašpir je vprašal, zakaj je bil sklep sprejet? 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je odgovorila, da je bila takrat takšna politična volja 
župana in občinskega sveta. 
Mihaela Kegljevič je vprašala, kakšno je povpraševanje po teh parcelah? 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave ji je odgovorila, da povpraševanje je, zaradi pogojev pa se  
ne odločijo za nakup. 
Renata Kus Pisek je vprašala o koliko parcelah se sploh govori? 
Judita Lajkovič, direktorica občinske uprave je odgovorila, da 2 + 1 delno z zasebnimi lastniki in 1 v  
obrtni coni. 
Druge razprave ni bilo. 
 
Župan je zaključil razpravo in občinskemu svetu predlagal sklep: 

Občinski svet Občine Kostanjevica na Krki sprejme Sklep o ukinitvi Sklepa o pogojih prodaje 
stavbnih parcel in parcel v obrtni coni v lasti Občine Kostanjevica na Krki v predlagani obliki. 

GLASOVANJE: 

PRISOTNOST: 10 

ZA:  10 



 

Stran 11 od 12 
 

PROTI:             nihče 

Župan je ugotovil, da je sklep sprejet. 

 

AD 12. 

Program dela Nadzornega odbora Občine Kostanjevica na Krki v letu 2023 - seznanitev 

Gradivo za sejo je bilo posredovano s sklicem seje. Župan je povedal, da je točka seznanitev in se o 
njej ne glasuje. Navzočim je program predstavila predsednica Nadzornega odbora Nataša Unetič 
Tomše. 

 

Župan se je zahvalil predsednici Nadzornega odbora za predstavitev in odprl razpravo. 

Razprave ni bilo in župan je zaključil točko. 

 

AD 13. 

Vprašanja, predlogi in pobude članov občinskega sveta 

V uvodu točke je župan člane občinskega sveta prosil, da svoja vprašanja, ki jih bodo ustno zastavili, 
na kratko zapišejo in oddajo pri tajnici občinske uprave. 

Do zaključka priprave zapisnika, ni bilo oddano nobeno vprašanje. 

Alen Lenič je podal pobudo, da se na odboru za turizem obravnava njegov predlog, da se v 
Kostanjevici na Krki organizira »Odprta kuh'na«. Priredi se dogodek, naredi promocija, gre pa za mali 
vložek glede na velikost zadeve. 

Alja Pincolič je vprašala, kako je z zaračunavanjem turistične takse na Postajališču za avtodome? 
Predlagala je, da bi bila to točka dnevnega reda na naslednji seji občinskega sveta.   

Župan ji je odgovoril, da bo ta točka na naslednji seji Občinskega sveta. 

Matej Kuhar je navzoče povabil, da se v čim večjem številu udeležijo razglasitve kralja cvička in 
letošnje Cvičkarije, ki bo v petek 26.05.2023 v Novem mestu. Čestital je letošnjemu kralju cvička, 
Marjanu Jeleniču in povedal, da bo v petek organiziran prevoz v Novo mesto. 

Matjaž Krošl je vprašal, kaj se dogaja okoli protipoplavne zaščite, kakšne so aktivnosti? 

Župan mu je odgovoril, da vsi poznajo dogajanje okoli tega projekta, ki je za občino mimo in 
zaključen. Tako se trenutno na tem področju ne dogaja nič. Najti bo treba neko novo rešitev. 

Matjaž Krošl je vprašal, kaj se dogaja okoli tercialskega mostu, kakšni so plani? 

Župan mu je odgovoril, da se občina za obnovo ni odločila, ker gre za prevelik strošek za kratko 
časovno obdobje. Šlo se bo v izgradnjo novega mostu. Most je trenutno zaprt in ustrezno označen, 
otroci pa vseeno hodijo po mostu, na kar je opozoril starše, pa ne pomaga nič. Most se bo najbrž 
pred poletno sezono podrl. 

Matjaž Krošl je vprašal, kaj je z razpisom za severni most in ali je občina že prejela odgovor 
ministrstva? 

Anita Krajnc je povedala, da odgovora še ni. 

Matjaž Krošl je pohvalil občinsko upravo pri njenih aktivnostih, da je ZVKD sprejel idejo, da bi imel 
novi most manj koz, kar je posledično boljše zaradi naplavin. 

Jakob Gašpir je navzoče seznanil, da je imel sestanek v svoji volilni enoti. Povedal je, da so se 
pogovarjali o izgradnji optičnega omrežja. Na sestanku so bili navzoči predstavniki izvajalcev, ki so 
ljudem pojasnili, kako bo potekala izvedba projekta. Optika naj bi šla v bodoče vse po zemlji. 
Predlagal je, da naj bo rebalans s poudarkom na enakomernem razvoju občine. Vpraša je, kdaj bo v 
obravnavi rebalans? Vprašal je tudi kdaj bo sprejem akcijskega načrta? Podal je pobudo, da se javni 
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posveti organizirajo v popoldanskem času, ker se v dopoldanskem času zaposleni dogodkov težko 
udeležijo. 

Župan mu je odgovoril, da bo obravnava rebalansa in akcijskega načrta na junijski seji. Glede pobude 
pa bo upoštevano, v kolikor je pri organizatorju to mogoče. Je pa pobuda na mestu. Povedal je tudi, 
da se bo trudil za enakomeren razvoj celotne občine.  

 

Druge razprave ni bilo. 

 

Župan se je zahvalil razpravljavcem in ugotovil, da je ob 2035 uri dnevni red 4. redne seje Občinskega 
sveta Občine Kostanjevica na Krki izčrpan. Zahvalil se je navzočim za udeležbo in sodelovanje na seji 
ter vsem skupaj zaželel lep večer še naprej.   
 
Ob enem pa je v svojem imenu in v imenu članov občinske uprave ter kolegov svetnikov voščil 
svetniku Alenu Leniču, ki je v vmesnem času od zadnje seje praznovali svoj rojstni dan in sicer 10. 
maja. Zaželel mu je predvsem zdravja in vse dobro, tako osebno kot pri njegovem delu in študiju in 
mu izročil majhno pozornost.   
 
Zapisala:                          Robert Zagorc,  
Marjana Krhin, tajnica                                                                                                                  župan      
 


